
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 426
van ELS STERCKX
datum: 5 februari 2021

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Alternatieven voor dierproeven  -  EU-congres

Op jaarbasis worden in de Europese Unie nog steeds miljoenen dieren gebruikt voor 
wetenschappelijk onderzoek. Dergelijke aanpak wordt vanuit ethisch standpunt steeds 
meer bekritiseerd. Bovendien wordt bij die aanpak aangenomen dat uit dierproeven 
verkregen resultaten relevant zijn voor de mens. 

Onlangs organiseerde de EU ook een congres met meer dan 1000 deelnemers, gericht op 
de vraag hoe we goede alternatieven voor dierproeven kunnen stimuleren. Dr. Dilyana 
Filipova gaf een compleet overzicht van betere en snellere proefdiervrije alternatieven.

1. Was Vlaanderen op dat congres vertegenwoordigd? Zo ja, door wie? Zo niet, waarom 
niet?

2. Heeft de minister een verslag van dat congres? Zo ja, kan hij dat bezorgen?

3. Zal de minister naar aanleiding van dat congres initiatieven nemen om tot betere en 
snellere proefdieralternatieven te komen? Zo ja, welke? Graag een stappenplan. Zo 
niet, waarom niet?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 426 van 5 februari 2021
van ELS STERCKX

1. Ja, door de voorzitter van de Vlaamse Proefdierencommissie. 

2. Nee, een verslag zal later worden opgemaakt door de Europese Commissie. 

3. Het congres gaf informatie en inspiratie relevant voor onder andere de ontwikkeling 
van alternatieven voor dierproeven, en vormt in die zin een interessante insteek voor 
de Vlaamse Proefdierencommissie die me bijstaat in de organisatie van de ronde 
tafelgesprekken. 


